
Wloclawek, dnia 26 pa2dziernika 2021 roku'

Arkadiusz Piasecki

Radny Rady Miasta Wloclawek

Pan

Dr Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wloclawek

Interpelacja

w sprawie zakupu todzi z logo miasta Wtoclawka

W mieniu mieszkancdw miasta Wfoctawek wnoszq o zakup lodzi z logo Naszego Miasta, kt6ra by

promowala miasto podczas festiwalu ,,Wisty" obywajqcego siq co roku we Wloctawku'
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